
1 
 
 

 

 

ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número:  6-18 
Data:  30 d’octubre de 2018 
Durada:  de les 11 h a les 13h. 
Lloc:  Sala de Graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de Deganat: 
Andreu Casero Ripollés, degà de la FCHS 
Javier Vellón Lahoz, secretari de la FCHS 
Patricia Salazar Campillo, vicedegana de Graus i Màsters de la FCHS 
Esther Monzó Nebot, vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica de la FCHS 
Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
Ana Mercedes Vernia Carrasco, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació 
Primària 
Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau en Humanitats: Estudis Interculturals 
Susana Miquel Segarra, vicedegana del grau en Publicitat i Relacions Públiques  
Roberto Arnau Roselló, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
Jorge Martí Contreras, vicedegà del grau en Mestre o Mestra d’Educació Infantil 
Mª Carmen Campoy Cubillo, vicedegana del grau en Estudis Anglesos 
Hugo Doménech Fabregat, vicedegà del grau en Periodisme 
Víctor Mínguez Cornelles, director Departament d’Història, Geografia i Art 
Antonio Ripollés Mansilla, director Departament d'Educació i Didàctiques Específiques 
Reina Ferrández Berrueco, directora Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències 
Socials, la Llengua i la Literatura 
Rubén Montañés en nom de Tomás Martínez, director Departament de Filologia i Cultures 
Europees 
Ana Mª Martí Gual, directora Departament de Filosofia i Sociologia 
Ignasi Navarro Ferrando, director Departament d’Estudis Anglesos 
 
Representació del PDI 
Begoña Bellés Fortuño 
Alberto Cabedo Mas 
María del Carmen Corona Marzol 
José Manuel Marco Borillo 
Adolf Piquer Vidal 
Carles Rabassa Vaquer 
Mercedes Sanz Gil 
 
 
Representació del PAS 
Alicia Bruno Romero 
Mercedes Cazalilla Hoyofrío 
Carmen Emo Barberá 
Sari Mallench Martí 
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Mª Luz Pérez Soler 
Juan Plasencia García 
Clara Viciano Ferrás 
 
Representació dels màsters 
 
 
Representació d’altres centres 
Ana Alarcón 
 
Representació de l’estudiantat 
 
Anna Albert Torres 
Nerea Bella García 
Iván Checa González 
Mara López Esteller 
 
Excusen l’absència 
José Manuel Badía Contelles 
Pilar Ezpeleta Piorno 
Mª José Esteve Ramos 
Carmen Mª Fernández Nadal 
Ulrike Oster 
María Auxiliadora Sales Ciges 
Vicent Sanz Rozalén 
 

Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (11/07/2018) 
2. Rectificació i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió del 13 de març de 
2018.  
3. Informe del degà. 
4. Informe sobre l’inici de curs a la FCHS. 
5. Aprovació, si escau, de la proposta sobre el model d’elecció de les direccions 
de departaments de la FCHS com a representants en el Consell de Govern. 
6. Sol·licitud de propostes per a la reforma del model de les enquestes 
d’avaluació docent. 
7. Aprovació, si escau, de l’inici del tràmit per la verificació del títol de Grau de 
Ciències de l’Activitat Física i l’Esport. 
8. Aprovació, si escau, de components de la comissió acadèmica interna (CAI) 
del títol de Grau de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport. 
9. Altres assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de la sessió   
 

Abans de desenvolupar l’ordre del dia, el degà dóna la benvinguda als nous membres que 
s’incorporen a la Junta i agraeix públicament la dedicació dels membres que la deixen: 
 
-Carmen Mª Fernández s’incorpora com a vicedegana del grau en Història i Patrimoni. 
Carles Rabassa deixa aquesta funció i continua en la Junta com a membre electe. 
-Clara Viciano ocupa el lloc que deixa Isabel Vicent en la representació del PAS. 
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-Els dos nous representants del màsters en la Junta són Ulrike Oster i Patrici Calvo. Deixen 
la Junta els representants anteriors, Juan Carlos Palmer i Sonia Paris 
 
. 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la s essió anterior 
 
S’aprova per assentiment. 
 

2. Rectificació i aprovació, si escau, de l’acta de  la sessió del 13 de març de 2018 
 

S’aprova per assentiment 
 

3. Informe del degà 
 

El degà informa sobre els següents temes: 
 

a. En la Junta Permanent del 12/09/18 es va fer el nomenament del representants de la 
FCHS al Consell Assessor d’Inserció Professional: Patricia Salazar, Cristina 
González (coord. de pràctiques internacionals de la FCHS), Susana Miguel i 
l’estudiant Iván Checa. 

b. Nomenament de tutors/tutores de Pràctiques extracurriculars de la FUE. Una tutora 
de l’àrea d’Arts i Humanitats, Enriqueta Planelles; quatre tutors/tutores de l’àrea de 
Comunicació: Esteban Galán, Ramón Pardo, Nadia Vioumikoff Benet i José Ramón 
Vicente Casino. 

c. El nou equip de govern té com a objectiu la simplificació de les normatives. Per tant 
el degà anuncia que hi haurà canvis significatius en diverses normatives: 

• Normativa de permanència 
• Normativa sobre trasllat d’expedients, que passarà a gestionar-se sobretot 

pels centres. 
• El centres també tindran protagonisme en la gestió de les activitats 

extraacadèmiques i en els crèdits que comporten. 
• Proposta per canviar la normativa sobre TFG. Es demana als títols que 

suggerisquen modificacions relacionades amb la seua singularitat. 
• La Secretaria General ha informat de que el logo que cal utilitzar en les 

portades de TFG, TFM, Tesis, etc. és la marca estatutària. 
d. El Vicerectorat de Promoció Lingüística i Igualtat fa les següents propostes: 

• Demana que si hi hagués departaments, graus, grups de 
professors/professores que tinguen interès per la docència en valencià i/o 
anglés, mitjançant la Facultat es fiquen en contacte amb el vicerectorat per 
gestionar recursos i formació si calguera. 

• S’obrirà una bústia per a alumnes i PDI per arreplegar suggeriments sobre 
qüestions lingüístiques. 

• Es crearà un protocol d’actuació a l’aula per al professorat davant la creixent 
agressivitat que es percep per qüestions de la llengua vehicular. 

e. El degà de la Facultat de Magisteri de la Universitat de València va fer arribar al degà 
de la FCHS una proposta per demanar a Conselleria la implantació d’una prova 
d’aptitud, vinculada amb les PAU, obligatòria per a tot l’alumnat que vulga començar 
els estudis de Mestre/Mestra. En aquesta prova s’avaluaria la capacitat lectora, la 
capacitat de raonament, síntesi i reflexió, i la competència lògico-matemàtica. La 
finalitat és millorar la qualitat d’aquests graus amb la incorporació d’alumnat amb una 
preparació adient. 
Els dos directors de departament –que van recaptar l’opinió dels respectius consells 
de departament-, i els dos vicedegans –que també ho van fer amb les comissions de 
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graus-,tots ells implicats en els estudis de Mestre/Mestra, han informat positivament. 
També ho ha fet l’Equip de Direcció.  
Amb aquest recolzament, el degà li ha transmès al degà de Magisteri de València 
l’opinió favorable de la UJI a la mesura proposada. 

f. El degà informa sobre el procés de reacreditació de màsters de la FCHS. S’ha enviat 
a l’AVAP la documentació del màster de la Pau, i 9 màsters de la FCHS estan 
actualment implicats en el procediment de reacreditació. 
El degà indica que en la CANOE es va dir que l’objectiu del nou equip de govern és 
simplificar el procés mitjançant l’acreditació institucional: el procés es farà per centres 
i no per graus i per màsters, seguint així el model que ja s’ha implantat en altres 
universitats, la qual cosa implicarà un esforç inicial que redundarà en la simplificació 
de les dinàmiques de acreditació. 

g. El secretari informa de la reunió en el Vicerectorat d'Estudiantat i Compromís Social 
sobre dos programes per afavorir la transició i la presa de decisions de l’estudiantat 
de secundària i donar a conèixer l’oferta de la UJI: Practica a la UJI i Colònies a la 
UJI. Es tracta de programes gestionats per la USE. 
La FCHS no ha participat mai en aquestes activitats. S’anima, per tant, als 
directors/directores i als vicedegans/vicedeganes perquè facen publicitat d’aquests 
programes i perquè s’animen a participar-hi fent arribar propostes a partir del model 
que els enviarà la USE. 

h. El degà informa sobre la Carta Magna d’Humanitats, document que s’està creant per 
reivindicar la importància de les humanitats en la formació de l’alumnat. Es tracta 
d’un projecte estatal, en el qual estan implicats totes les universitats de l’Estat i que 
es farà públic a la Universitat de Salamanca. La FCHS hi participarà. 

i. El següent punt de l’informe tracta el tema de les Jornades de Foment de la 
Investigació, que se celebraran a partir del 23 de novembre. El degà informa del 
programa i demana que s’anime als estudiants de graus, màster i doctorat a 
participar-hi. El termini per rebre contribucions s’ha ampliat fins el 12 de novembre. 

j. El degà informa sobre actes diversos: 
• Acte d'investidura del grau de doctora honoris causa de la Dra. Anna Lluch 

(proposat pel departament de Traducció) el 14 de novembre. 
• Actes de graduació de l’alumnat de la FCHS: el 13 de desembre graduació de 

l’estudiantat de Mestre/Mestra d’infantil i de primària; el 14 de desembre, 
l’estudiantat de la resta de graus. Es fa un crida als professors/professores 
perquè hi participen. 

k. Es recorda al professorat que els sistema d’incentius propis estarà obert fins el 3 de 
novembre. 

l. El degà fa pública la seua felicitació i la de la Junta de Centre al professor Santiago 
Posteguillo per la concessió del Premi Planeta. 
 

A continuació s’obri un torn obert de paraules al voltant de l’informe. 
 
L’alumna Mara López planteja la no implicació dels estudiants de Mestre/Mestra en tasques 
de representació institucional. 
El professor Antonio Ripollés confirma aquesta situació: va convocar l’alumnat de primer per 
participar en el procés d’elecció del Consell de Departament i no hi va acudir ningú. Per la 
seua banda, el professor Jorge Martí indica que per a la comissió de titulació de 
Mestre/Mestra d’infantil si que es van presentar 5 alumnes. 
 
La professora Mª Carmen Campoy trasllada dos queixes del departament d’Estudis 
Anglesos: 

• L’escassa cobertura institucional que se li ha donat al premi aconseguit pel professor 
Santiago Posteguillo. 



5 
 
 

• Dificultats dels departaments per a la contractació de professorat associat, la qual 
cosa té com a conseqüència la contractació de personal poc qualificat, ja que el 
professorat de secundària, que seria el més adient, no pot accedir-hi ateses les 
condicions que es presenten. Demana si seria possible fer alguna cosa al respecte, 
per exemple la creació d’una borsa de candidats, com es fa a secundària. 

El degà contesta el següent: 
• Pel que fa al tema del professor Posteguillo, el problema és institucional, no de la 

FCHS, ja que la política de comunicació institucional depèn del Servei de 
Comunicació i Publicacions. 

• La Facultat no té competències de professorat. Es traslladarà al Vicerectorat 
d'Ordenació Acadèmica i Professorat el problema per trobar solucions. 

El professor Víctor Mínguez, en aquest sentit demana que es trasllade al vicerectorat els tres 
grans problemes al voltant del professorat associat: 

• Problema de procediment per a la contractació 
• Problema econòmic 
• Problema específic de la UJI: als associats i associades se’ls demana el mateix 

treball de docència, gestió i investigació que a les figures a temps complet. 
 
 

4. Informe sobre l’inici de curs a la FCHS . 
 

El degà exposa les principals dades del curs 2018-19: 
• A data de 17 d’octubre hi ha 849 matriculats i matriculades en els graus (el límit de la 

FCHS és 895). Només hi ha vacants en els graus d’Humanitats i en el d’Història i 
Patrimoni. 

• S’imparteixen 4717 crèdits (només l’ESTCE n’imparteix més) 
• Per percentatges d’impartició, el 41’40% corresponen a funcionaris o personal laboral 

indefinit; 41’20% al professorat associat; 17’18% a ajudants, ajudants doctors i 
personal investigador. 
 

A continuació informa sobre la reunió de coordinació amb vicedegans i vicedeganes. Els 
principals assumptes tractats van ser: 

• La problemàtica de les llistes d’espera. 
• Problemes amb l’aplicació per a la matrícula, sobretot en l’adjudicació dels grups de 

pràctiques. 
Es va decidir traslladar al Vicerectorat d'Estudis i Docència la necessitat de modificar 
i simplificar el procediment de matrícula i d’organitzar un curset per fer públiques 
aquestes modificacions: facilitar les pautes de la matrícula; exposar bones pràctiques 
de matrícula. 
 

També s’informa de la reunió amb els coordinadors/coordinadores de màsters: 
• Elecció dels dos nous representats dels màsters en la Junta de Centre: Ulrike Oster i 

Patrici Calvo. 
• Problemes en el procés de preinscripció que afecta després a la matrícula. Es va 

acordar traslladar al vicerectorat la necessitat de millorar la gestió en aquests dos 
aspectes. 

 
Finalment. El degà informa sobre els problemes sorgits en aquest inici de curs a l’edifici 
d’ampliació: 

• El primer problema va ser que, inicialment, no hi havia conserge. Es va fer gestions 
en gerència de personal i es va assignar un conserge, almenys en horari de matí. 

• Un segon problema va ser amb els límits de matrícula d’una assignatura, amb més 
alumnat de la capacitat de l’aula assignada. Es va aconseguir una nova aula només 
fins al 19 de desembre. 
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S’obri un torn de paraules sobre aquest punt. 
 
El professor Víctor Mínguez planteja la necessitat de crear una ‘cultura de Facultat’ per 
mostrar la nostra força dins la Universitat. Cal interpretar les xifres percentuals que s’han 
donat sobre els crèdits impartits per les diverses figures de professorat: hi ha molts graus 
amb molt d’alumnat davant, per exemple, l’ESTCE, on hi ha graus amb molts pocs alumnes. 
 
L’estudiant Nerea Bella planteja una qüestió sobre l’edifici d’ampliació. Considera que als 
alumnes els va faltar informació sobre les raons per les quals es va triar traslladar allí a un 
grau i no a altres. 
Clara Viciano contesta que els alumnes s’han de conscienciar de que aquest edifici és 
també FCHS, i, per tant, no cal donar explicacions. 
L’estudiant Iván Checa indica que molts alumnes no ho saben; caldria, per tant, donar més 
informació al respecte. 
La vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica, Esther Monzó, intervé per a dir 
que a la web de la FCHS hi ha una aplicació que indica on pot localitzar-se cada espai. 
Mónica Velando, vicedegana del grau d’Humanitats, assenyala que a  la reunió que ha tingut 
amb l’estudiantat del grau, se’ls va donar tota la informació sobre el nou edifici. 
El degà conclou les intervencions dient que es va decidir dur a l’edifici d’ampliació grups 
complets per evitar problemes de mobilitat. A més agraeix a Clara Viciano i a Esther Monzó 
l’esforç que han fet per donar operativitat a uns espais en els quals pràcticament no hi havia 
de res. 
 
 

5. Aprovació, si escau, de la proposta sobre el mod el d’elecció de les direccions de 
departaments de la FCHS com a representants en el C onsell de Govern. 
 

En el marc de la renovació dels òrgans de govern de la UJI cal nomenar els o les 
representants dels diferents Departaments de la Facultat de Ciències Humanes i Socials 
(FCHS) en el Consell de Govern de la UJI. Cada dos anys prenen part tres Departaments 
del nostre centre en el citat òrgan. Amb l’inici del nou mandat de la rectora, cal dur a terme 
aquest procés. La FCHS està integrada per 8 Departaments. Per tant cal arbitrar uns criteris 
per l’elecció de les direccions de Departament de la FCHS amb representació en el Consell 
de Govern de la UJI.  
 
En aquest sentit, i tenint en compte el descrit anteriorment, l’equip deganal formula la 
següent proposta: generar un llistat amb una prelació per tal de fer les successives 
renovacions. Aquest llista es basaria en tres criteris: a) Departaments que en l’anterior 
legislatura no hagen participat en el Consell de Govern, b) nous Departaments apareguts al 
centre i c) Departaments que no hagen participat en el bienni anterior ordenats 
alfabèticament. 
Amb l’aplicació d’aquests criteris, el llistat de prelació quedaria establert de la següent 
manera:  
 

1. Departament de Traducció i Comunicació 
2. Departament d’Educació i Didàctiques Específiques 
3. Departament de Ciències de la Comunicació 
4. Departament de Filologia i Cultures Europees 
5. Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, la Llengua i la 

Literatura 
6. Departament d’Estudis Anglesos 
7. Departament de Filosofia i Sociologia 
8. Departament d’Història, Geografia i Art 
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Proposem aplicar aquesta prelació per a les successives renovacions tant ara com en el 
futur i que la Junta de Centre de la FCHS assumeixi aquest acord amb la seua aprovació 

 
 

S’aprova per assentiment. 
 

6. Sol·licitud de propostes per a la reforma del mo del de les enquestes d’avaluació 
docent. 
 

En la comissió d’Avaluació Docent (CAD) celebrada el 4 d’octubre es va plantejar la voluntat 
del nou equip de govern per introduir canvis i simplificar tant les enquestes d’avaluació 
docent (fer-les telemàtiques), per al curs 2019-20, com el Docentia (a partir de 2020). 
En aquest sentit, s’indica a les Facultats que traslladen al professorat aquest objectiu perquè 
facin arribar propostes i suggeriments. 
El degà informa de que l’equip del deganat també farà propostes. 
 

7. Aprovació, si escau, de l’inici del tràmit per la v erificació del títol de Grau de 
Ciències de l’Activitat Física i l’Esport.  

 
El degà informa de que en 2009 es va iniciar el procediment per a la verificació del nou títol 
del Grau de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport (CAFE). En principi es va assignar a la 
Facultat de Ciències de la Salut. ANECA no va aprovar la proposta, sobretot pel dèficit de 
professorat. 
Ara, 10 anys després, el nou equip de govern vol reactivar la posada en marxa d’aquesta 
titulació. 
Després de l’anàlisi de les circumstàncies actuals, amb unes directrius curriculars marcades 
pel BOE, s’ha pensat adscriure aquest estudi a la FCHS. Per diversos motius: 
-Ubicació de les instal·lacions esportives 
-Professorat 
-Les dues branques que tindrà el nou grau seran una d’Educació i l’altra de Gestió 
d’empreses esportives. 
En el cas d’Educació, hi hauria dues àrees amb més protagonisme –educació física i 
expressió corporal- adscrites al Dept. d'Educació i Didàctiques Específiques, ell consell de 
departament del qual ha donat el seu suport a la proposta. 
El degà insisteix a dir que el que es presenta per a l’aprovació de la Junta és el primer pas 
per a la implantació: iniciar els tràmits per a la verificació del títol. La implantació posterior 
dependrà d’altres factors, sobretot econòmics. 
 
S’aprova per 24 vots a favor, 1 abstenció i 0 vots en contra. 
 

8. Aprovació, si escau, de components de la comissi ó acadèmica interna (CAI) 
del títol de Grau de Ciències de l’Activitat Física  i l’Esport. 
 

El components proposats (un president i sis vocals) per a la CAI del títol de CAFE són el 
següents: 
 
-President: Carlos Hernando Domingo (Cap del Servei d’Esport) 
-Vocals: 

Manuela Alonso Salt (Àrea d’expressió corporal) 
Diego Moliner Urdiales (Àrea d’expressió corporal) 
Hugo Doménech Fabregat (Vicedegà del grau de Periodisme) 
Lidón Villanueva Badenes (Dept. De Psicologia Evolutiva) 
Generós Ortet Fabregat (Dept. De Psicologia Bàsica) 
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Francisco Ros Bernal (Unitat Predepartamental de Medicina) 
 

S’aprova per unanimitat (25 vots a favor) 
 

9. Altres assumptes de tràmit . 
 

No hi ha 
 

10.  Torn obert de paraules 
 
La professora Mercedes Sanz, en nom de la professora Reina Ferrández, exposa que 
caldria no fer coincidir les Juntes amb èpoques complicades per al professorat, com ara les 
dates de defenses de TFG i TFM. 
El degà contesta que es farà el possible per evitar aquestes coincidències. 
 
La professora Begoña Bellés comenta el tema de la cantina de la FCHS: hi ha una manca 
de personal sobretot en hores conflictives (cal tenir en compte que cada vegada hi ha més 
gent a la FCHS); el segon problema és la baixa qualitat del menjar. Proposa, entre altres 
mesures, una màquina per fer les comandes, la qual cosa agilitzaria les cues per demanar. 
El degà comparteix la reflexió i es compromet a traslladar-la al Vicerectorat corresponent. 
 
Clara Viciano comenta que últimament hi ha molts correus dels estudiants amb queixes per 
la sala de carmanyoles de baix. Indica que l’estudiantat hauria de ser conscient dels 
esforços que s’estan fent en els temes de microones, endolls, etc. 
L’estudiant Mara López parla de la futura Casa de l’Estudiant com a alternativa per 
descongestionar aquestes zones, però que encara serà a llarg termini. 
 
La vicedegana de màsters, Patricia Salazar, pregunta si els vicedegans i vicedeganes han 
rebut un correu sobre la nova normativa de TFG. Li contesten que no. 
 
 
El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta 
 
 
El secretari                                                                                Vistiplau, 
      
 
        El degà 
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Annex A. Acords presos 

 
Punt  de l’ordre  del  dia 
 

Acords  

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per 
assentiment 

2. Rectificació i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió del 13 de març de 2018. S’aprova per 
assentiment 

3. Aprovació, si escau, de la proposta sobre el model d’elecció de les direccions 
de departaments de la FCHS com a representants en el Consell de Govern. 
 

S’aprova per 
assentiment 

4. Aprovació, si escau, de l’inici del tràmit per la verificació del títol de Grau de 
Ciències de l’Activitat Física i l’Esport. 
 

S’aprova per 
24 vots a 
favor, 1 
abstenció i 0 
en contra. 

5. Aprovació, si escau, de components de la comissió acadèmica interna (CAI) del títol 
de Grau de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport. 
 

S’aprova per 
unanimitat 
(25 vots a 
favor) 

 

 

Annex B. Criteris d’elecció de les direccions dels departaments de la FCHS amb 
representació al Consell de Govern  

REPRESENTACIÓ AL CONSELL DE GOVERN DE LA UJI 

En el marc de la renovació dels òrgans de govern de la UJI cal nomenar els o les 
representants dels diferents Departaments de la Facultat de Ciències Humanes i Socials 
(FCHS) en el Consell de Govern de la UJI. Cada dos anys prenen part tres Departaments 
del nostre centre en el citat òrgan. Amb l’inici del nou mandat de la rectora, cal dur a terme 
aquest procés. La FCHS està integrada per 8 Departaments. Per tant cal arbitrar uns criteris 
per l’elecció de les direccions de Departament de la FCHS amb representació en el Consell 
de Govern de la UJI.  

En aquest sentit, i tenint en compte el descrit anteriorment, l’equip deganal formula la 
següent proposta: generar un llistat amb una prelació per tal de fer les successives 
renovacions. Aquest llista es basaria en tres criteris: a) Departaments que en l’anterior 
legislatura no hagen participat en el Consell de Govern, b) nous Departaments apareguts al 
centre i c) Departaments que no hagen participat en el bienni anterior ordenats 
alfabèticament (més avall podeu trobar la informació sobre els Departaments que han 
participat al CG el bienni 14-16 i 16-18).  

Amb l’aplicació d’aquests criteris, el llistat de prelació quedaria establert de la següent 
manera:  

1. Departament de Traducció i Comunicació 

2. Departament d’Educació i Didàctiques Específiques 
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3. Departament de Ciències de la Comunicació 

4. Departament de Filologia i Cultures Europees 

5. Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, la Llengua i la 
Literatura 

6. Departament d’Estudis Anglesos 

7. Departament de Filosofia i Sociologia 

8. Departament d’Història, Geografia i Art 

Proposem aplicar aquesta prelació per a les successives renovacions tant ara com en el 
futur i que la Junta de Centre de la FCHS assumeixi aquest acord amb la seua aprovació. 
En aquest cas, la proposta de representació de Departaments de la FCHS al Consell de 
Govern de la UJI per propers anys seria la següent: 

Representants dels departaments de la FCHS en el Consell de Govern per al bienni 2018-
2020 

Departament de Traducció i Comunicació 

Departament d’Educació i Didàctiques Específiques 

Departament de Ciències de la Comunicació 

Representants dels departaments de la FCHS en el Consell de Govern per al bienni 2020-
2022 

Departament de Filologia i Cultures Europees 

Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, la Llengua i la Literatura 

Departament d’Estudis Anglesos 

Representants dels departaments de la FCHS en el Consell de Govern per al bienni 2022-
2024 

Departament de Filosofia i Sociologia 

Departament d’Història, Geografia i Art 

Departament de Traducció i Comunicació 

 

ANNEX: 

Representants dels departaments de la FCHS en el Consell de Govern durant el bienni 
2016-2018 

. Departament d’Estudis Anglesos 

. Departament Filosofia i Sociologia 
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. Departament d’Història, Geografia i Art 

 

Representants dels departaments en el Consell de Govern per al bienni 2014-2016 

. Departament de Ciències de la Comunicació 

. Departament d’Educació 

. Departament de Filologia i Cultures Europees 


